

On motion of Mr. *Davidson*, seconded by Mr. *Brunau*,

Ordered, That the question of concurrence be now put upon the Resolution reported by the Committee.

Concurrence.

The said Resolution was then again read, and the question of concurrence being put thereon, it was agreed to by the House.

The Bill to be engrossed.

Ordered, That the said bill, as amended, be engrossed.

Committee of the whole on the Articles of Agreement.

The Order of the Day, for the House in Committee, on the Bill to ratify and confirm the Provisional Articles of Agreement entered into by the respective Commissioners of this Province and of *Upper-Canada*, being read ;

The House resolved itself into the said Committee.

Mr. Speaker left the Chair.

Mr. *Dénéchau* took the Chair of the Committee.

Mr. Speaker resumed the Chair ;

And Mr. *Dénéchau* reported, that the Committee had made some progress, and had directed him to move for leave to sit again.

Ordered, That the said Committee have leave to sit again.

Resolved, That this House will, upon Saturday the seventh of February next, again resolve itself into the said Committee.

Enquiry on T. M'Cord, Esq.

The Order of the Day, for the House in Committee, to enquire by evidence whether *Thomas M'Cord*, Esquire, one of the Members of this House, hath not knowingly and wilfully used bad faith and surprise with respect to this House, in the manner wherein he introduced and carried through, last year, a Bill, intituled, "An Act more effectually to provide for the regulation of the Police in the Cities of *Quebec* and *Montreal*, and Town of *Three-Rivers*, and for other purposes therein mentioned," being read ;

On motion of Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Déligny*,

Ordered, That the said Order of the Day be postponed.

Resolved, That this House will, to-morrow, resolve itself into the said Committee.

Then, on motion of Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Déligny*,

The House adjourned.

Saturday, 31st January, 1818.

MR. *Taschereau* moved, seconded by Mr. *Huot*, that this House, when it doth adjourn, will adjourn to Monday next, at one o'clock in the afternoon.

The House divided upon the question :

Yeas 8

Nays 10

So it passed in the negative.

Report of Committee on the Petition of the Commissioners for Insane Persons and Foundlings.

Mr. *Vanfelson*, from the Special Committee to whom was referred the Petition of the Commissioners for Insane Persons and Foundlings in the District of *Quebec*, reported, that the Committee had examined the matter thereof, and had come to an opinion thereon, which he was directed to submit to the House, whenever it shall be pleased to receive the same ; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it in at the Clerk's Table, where it was again read, as followeth :

Your Committee having read the Petition of the Commissioners for the District of *Quebec*, to carry into execution the Act passed in the last Session of the Provincial Parliament, for the relief of Insane Persons and the support of Foundlings, examined *Claude Dénéchau*, Esquire, one of the said Commissioners, and Treasurer of the said Commission, who informed the Committee, that the sum appropriated last year, at the disposal of the Commissioners, is insufficient for the full execution of the purposes of the said Act. That the expenses of last year exceed the appropriations made for this District, by the sum of two hundred and nine pounds fifteen

Sur Motion de Mr. *Davidson*, secondé par Mr. *Brunau*,

Ordonné, Que la question de concurrence soit maintenant mise sur la Résolution dont il a été fait rapport par le Comité.

Concours.

Et ladite Résolution a été lue de nouveau, et la question de concurrence étant mise sur icelle, elle a été accordée par la Chambre.

Ordonné, Que ledit Bill, tel qu'amendé, soit grossoyé.

Le Bill ordonné d'être grossoyé.

Lu l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Bill pour ratifier et confirmer les Articles de l'Accord Provisionnel, conclu entre les Commissaires respectifs de cette Province et du *Haut-Canada*.

Comité général sur les Articles d'Accord.

La Chambre s'est en conséquence formée en Comité.

Mr. l'Orateur a laissé la Chaire.

Mr. *Dénéchau* a pris la Chaire du Comité.

Mr. l'Orateur a repris la Chaire ;

Et Mr. *Dénéchau* a fait rapport que le Comité avoit fait quelques progrès, et lui avoit enjoint de demander permission de siéger de nouveau.

Ordonné, Que ledit Comité ait la permission de siéger de nouveau.

Résolu, Que, Samedi le Septième jour de Février prochain, cette Chambre se formera de nouveau en ledit Comité.

Lu l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité, pour s'enquérir par preuves, si *Thomas M'Cord*, Ecuyer, un des Membres de cette Chambre, n'a pas sciemment et volontairement usé de mauvaise foi et de surprise envers cette Chambre, par la manière dont il y a introduit, l'année dernière, et conduit dans ses progrès, un Bill, intitulé, "Acte qui pourvoit plus efficacement aux Règlemens de la Police dans les Cités de *Quebec* et de *Montréal*, et dans la Ville des *Trois-Rivières*, et pour d'autres fins."

Enquête contre Thos. M'Cord, Ecuyer.

Sur Motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Déligny*,

Ordonné, Que ledit Ordre du jour soit remis.

Résolu, Que, demain, cette Chambre se formera en ledit Comité.

Alors, sur Motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Déligny*,

La Chambre s'est ajournée.

Samedi, 31^e. Janvier, 1818.

MR. *Taschereau* a proposé, secondé par Mr. *Huot*, Que lorsque cette Chambre s'ajournera, elle s'ajourne à Lundi, à une heure de l'après-midi.

La Chambre s'est divisée sur la Question :

Pour 8

Contre 10

Ainsi elle a passé dans la Négative.

Mr. *Vanfelson*, du Comité Spécial auquel avoit été référée la Pétition des Commissaires pour les Personnes dérangées dans leur esprit et les Enfants trouvés, dans le District de *Quebec*, a fait rapport, que le Comité en avoit examiné l'objet, et avoit formé une opinion sur icelle, qu'il avoit ordre de soumettre à la Chambre, lorsqu'il lui plairoit de la recevoir. Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis à la Table du Greffier, où il a été lu de nouveau comme suit :

Rapport du Comité sur la Pétition des Commissaires pour les Personnes dérangées dans leur esprit, &c.

Votre Comité après avoir lu la Pétition des Commissaires du District de *Quebec*, pour exécuter l'Acte passé dans la dernière Session du Parlement Provincial, pour le soulagement des Personnes dérangées dans leur esprit, et le soutien des enfans trouvés, a entendu *Claude Dénéchau*, Ecuyer, l'un desdits Commissaires, et Trésorier de ladite Commission, lequel a informé le Comité que la Somme appropriée l'année dernière, à la disposition des Commissaires, se trouve insuffisante pour promouvoir en entier les fins dudit Acte. Que les dépenses de l'année dernière excèdent l'appropriation faite pour ce District, au montant de deux cent neuf Livres quinze